

MEF sokong inisiatif Saravanan hapus amalan buruh paksa – Workers Times

January 31, 2022 Editor



Persekutuan Majikan-majikan Malaysia sokong usaha Kementerian Sumber Manusia untuk menghapuskan amalan buruh paksa. – Foto ihsan Malaysia Gazette

PETALING JAYA: Presiden Persekutuan Majikan-majikan Malaysia (MEF), Dato' Dr Syed Hussain Syed Husman menzahirkan sokongan badan majikan itu kepada Menteri Sumber Manusia, Datuk Seri M Saravanan berhubung inisiatif kementerian untuk menghapuskan amalan buruh paksa yang diumumkan semalam. "Kami berharap kerajaan dapat membantu menyelesaikan perkara itu secepat mungkin, dan kami berterima

kasih kepada Menteri Sumber Manusia atas usaha membantu menarik balik larangan itu dalam kes-kes sebelum ini,” kata Syed Hussain dalam kenyataan dikeluarkan hari ini.

Beliau berkata MEF menyokong penuh usaha membanteras amalan buruh paksa dalam kalangan majikan termasuk rantai bekalan.

Syed Hussain menyatakan kebimbangan serius bahawa pengeksport Malaysia tertentu telah dinafikan akses ke pasaran asing atas dakwaan amalan buruh paksa, dan telah meminta campur tangan segera oleh kerajaan.

“Laporan bahawa syarikat tempatan tertakluk kepada larangan eksport yang dikenakan oleh Jabatan Kastam dan Perlindungan Sempadan Amerika Syarikat dan pihak berkuasa Kanada mempunyai implikasi yang meluas.

“Persekutuan, dengan kerjasama kerajaan, agensi PBB dan organisasi antarabangsa seperti ILO, bekerja rapat untuk mewujudkan kesedaran di kalangan anggota kami mengenai amalan buruh paksa bagi memastikan amalan sedemikian dihapuskan dan dihapuskan.

“Majikan yang menggunakan pekerja asing mesti dimaklumkan tentang keperluan undang-undang seperti had kerja lebih masa, pematuhan Akta Piawaian Minimum Perumahan, Penginapan dan Kemudahan Pekerja 1990, dan Gaji Minimum Kebangsaan.

“Antara lain, majikan juga perlu sedar bahawa penahanan pasport pekerja asing itu dianggap sebagai petunjuk buruh paksa, memastikan amalan seperti itu tidak berlaku,” kata beliau.

Syed Hussain menambah bahawa MEF berharap dapat bekerjasama rapat dengan Kementerian Sumber Manusia dan agensi PBB, khususnya ILO, ke arah objektif ini kerana isu bekalan pekerja asing dan akses kepada pasaran asing adalah kritikal

untuk ekonomi Malaysia dalam tempoh pemulihan ini.”

Semalam, Saravanan berkata beliau akan bertemu dengan semua syarikat yang dikenakan sitaan dan sekatan eksport oleh Jabatan Kastam dan Perlindungan Sempadan (CBP) Amerika Syarikat (AS) berhubung dakwaan amalan buruh paksa.

Menurutnya, pertemuan itu bertujuan untuk membincangkan tindakan yang boleh diambil bagi menangani dakwaan melibatkan amalan buruh paksa berkenaan.

“Baru-baru ini CBP AS telah mengeluarkan notis penemuan dan Perintah Tahan Pelepasan (WRO) terhadap beberapa syarikat tempatan dan menyita semua produk kelapa sawit keluaran Sime Darby Plantation Berhad serta anak syarikatnya di Amerika Syarikat.

“Pada masa yang sama sekatan WRO juga telah dikenakan kepada produk sarung tangan getah keluaran syarikat YTY Group daripada memasuki pasaran Amerika Syarikat.

“Saya telah mengarah agar siasatan segera dilaksanakan oleh Kementerian Sumber Manusia dan Jabatan Tenaga Kerja kerana pengumuman tersebut akan menjejaskan nama Malaysia di peringkat antarabangsa dan ia tidak boleh dibiarkan berterus,” katanya dalam satu kenyataan pada Ahad.

Saravanan berkata, beliau telah menekankan perkara tersebut semasa bertemu Menteri Ketenagakerjaan Republik Indonesia di Jakarta dan memberi jaminan bahawa kerajaan Malaysia akan sentiasa melindungi serta menjaga kebajikan semua pekerja termasuk pekerja warga asing.

Tambah beliau, dalam hal sebegini, Pelan Tindakan Nasional berhubung Buruh Paksa 2021-2025 (NAPFL) yang dilaksanakan turut berperanan sebagai kerangka bagi semua program dan aktiviti untuk membasmi gejala buruh paksa.

“Matlamat strategik NAPFL yang merangkumi aspek kesedaran, penguatkuasaan, migrasi buruh serta akses kepada pemulihan dan perlindungan kepada mangsa memberi penekanan kepada indikator buruh paksa yang dikaitkan dengan syarikat tempatan.